
Møde: Skolebestyrelsen 
Dato og klokkeslæt: tirsdag d. 25/4 -2023 
kl. 18.00 – 19.30 
Indkaldte: Ls, JC, Kj, Ll, Salah, Bedur 
Gitte, Wafa, Ahmed og Zamzam 
Lokale:  Personalerummet 

 

 Afbud fra: - 
Udeblevet: Bedur, Gitte, Wafa, Zamzam, Salah 

Dagsordenspunkt/ansvarlig 

● Orientering 

● Drøftelse 

● Beslutning 

Referat: Kj 

• Meddelelser  
• Indvielse af det nye område 

dedikeret til 
teknologiforståelse samt 
robotteknologi inkl. visning 
af video produceret til dagen 

•  

v/Lars 

• Jens er tilbage i Skolebestyrelsen. Jens er viceskoleleder på 
Odinskolen. 

• Kort orientering om de små ”reklame”-film, der er blevet 
optaget i sidste uge her fra vores Odinskolen. Filmene skal vise 
noget omkring robot- og teknologi-undervisningen på skolen. 
Aftalen er, at der sammen med dette referat sendes link med 
ud på alle de små og lidt længere film, der blev lavet om 
”Odinskolen – verdens bedste robotskole”. 

• Sivegaden uden for skolen skulle have været færdig helt 
tilbage i efteråret omkring efterårsferien. Der har desværre 
været nogle komplikationer, så derfor er det ikke klar endnu. 
Men om 2-3 uger skulle sivegade åbne. 

• Kunstværket med de mange farver uden for Odinskolen er nyt. 
Valget af værk og kunstner er bestemt af Odense Kommunes 
kunstråd. Ligesom det også er dem, som bestemmer, hvor det 
skal placeret. Der er mange meninger om denne nye kunst. 

• Vi er i en god periode, hvor vi skriver flere børn ind på skolen 
end vi skriver ud. Det er positivt, for så kan vi fastholde vores 
elevtal. 
 

1. Budget 2023/2024 

• Gennemgang af bilag 1 ved 
ledelsen med efterfølgende 
drøftelse i skolebestyrelsen 

v/Lars 

• Det blev gennemgået, hvordan budgettet for det 
kommende skoleår 2023/24 ser ud. Desværre falder 
skolens budget i takt med at flere elever har forladt os 
(mange af disse fordi de sammen med deres familier bliver 
genhuset i andre områder af Odense, når der rives 
boligblokke ned i Vollsmose. 

• Vi modtager i næste skoleår 7,5 millioner færre kroner til 
at holde skole for. Og det får selvfølgeligt nogle 
konsekvenser for bl.a. hvor mange lærere, der kan være på 
skolen. For to år siden havde skolen 73 lærere. Hvor vi, når 
vi starter til august 2023, kun har 50 lærere. 



• Det som ”rammer” Odinskolen særligt hårdt, er faldet i 
elevtal. Det seneste år er elevtallet helt præcist faldet med 
15%. Det betyder også at skolens budget falder med 15%. 
Desuden har skolen hvert skoleår en udgift på 4,5 millioner 
kroner til elever, som segregeres og går på en 
specialklasse. Det skal Odinskolen også være med til at 
betale for. 

• Desuden sluttet den ekstra økonomi, som Odinskolen fik 
de første tre år efter sammenlægningen af H.C. 
Andersenskolen og Abildgårdskolen. 

2. Planlægning af skoleåret 
2023/2024 

• Gennemgang af diverse 
planlægningsdokumenter 
med efterfølgende drøftelse 
i skolebestyrelsen.  
Der medsendes ikke bilag til 
punktet, da disse kun giver 
mening med den tilhørende 
forklaring 

v/ Lars 

• Netop i dag har skolens lærere og ledelse startet Fag- og 
Opgavefordelingen for næste skoleår. I løbet af den næste 
måned vil det falde helt på plads, hvilke lærere som har 
hvilke klasser. I forbindelse med det fortalte Lars om 
timefordelingsplanen her på Odinskolen. 

• Skolens ringetider – og dermed pauseplacering - i løbet af 
en skoledag forbliver helt, som dem vi kender. 

• Det er en mulighed, at skolens forkorter elevernes 
skoledag og i stedet for laver flere timer med to lærere. 
Det har vi her på Odinskolen valgt, at vi ikke gør i det 
kommende skoleår. Men det er en mulighed, som vi måske 
vender tilbage til i det efterfølgende skoleår 2024-2025. 

3. Punkter til næste møde • Skolerejseprincipper og beslutning om hvordan disse i de 
kommende år skal foregå og afvikles. Og herunder hvad en 
skolerejse skal/må koste. 

4. Evt.  • En af forældrene meldte ud, at der er en bekymring for prisen 
for skolerejser. Mange forældre synes, det er for mange 
penge, der skal betales for en skolerejse. 

• De tilstedeværende på Skolebestyrelsesmødet i dag vil gerne 
komme med den OPFORDRING, at alle medlemmer af 
bestyrelsen kommer til møderne. Og hvis man en enkelt gang 
ikke kommer, så meld afbud til skolens kontor hurtigst muligt 
inden mødet. Skolens mobilnummer er: 63 75 22 33. 

 

HUSK: Næste skolebestyrelsesmøde er torsdag den 8. juni, kl. 18 – 19.30. 


